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Onderwerp: uitbreiding varkenshouderij Donkers aan de Vogelenzang in Lieshout 

  

Geacht college 

  

Ter inzage ligt een concept besluit over de aanvraag omgevingsvergunning uitbreiding met 

2.000 vleesvarkens (bouw van een nieuwe stal) en het mogelijk maken van wisselen van dieren 

in de bestaande stallen. 

Ten aanzien van dit concept besluit hebben wij de volgende vragen. 

 

 

Openbare bekendmaking 
Het bedrijf is gesitueerd aan de Vogelenzang 57 in Lieshout en ligt op korte afstand tot de wo-

ningen in de bebouwde kom. Dichtbij wordt, zoals bij u bekend, de nieuwe uitbreiding van 

Lieshout gerealiseerd.  

Het valt op dat in de openbare bekendmaking met geen enkele woord wordt gerept over de 

bouw van een extra stal. Er staat ‘ de aanvraag betreft het veranderen van de bestaande varkens-

houderij’ . Uit de stukken blijkt dat het gaat om nu een bedrijf met grofweg 4.000 varkens ver-

deelt over 4 stallen en dat er een 5e stal bijkomt voor de genoemde 2.000 mestvarkens. Dus in 

totaal 6.000 varkens. 

Een meer op de werkelijkheid gerichte openbare bekendmaking zou voor de omwonenden in ie-

der geval duidelijker geweest zijn. 

 

Vraag 1 

Bent u het met ons eens dat de openbare bekendmaking ‘ an  sich’ niet goed duidelijk maakt 

waar de aanvraag precies over gaat? Dat hierdoor de communicatie naar de inwoners niet opti-

maal is zeker vanuit het gezichtspunt van de nieuwe omgevingswet dat bewoners meegenomen 

dienen te worden in het proces? Is het college bereid om de openbare bekendmakingen in de lijn 

brengt dat in ieder geval duidelijk is waar het precies over gaat? 

 

Vraag 2 

Er is sprake van een bestaande bouwvergunning voor de 5e stal. Wanneer is deze vergunning 

verleend? In de afgelopen jaren zijn de regels voor dergelijke bedrijven zwaar versterkt. Gelden 

voor de bouw van de 5e stal de toen gelden milieuregels? Zo ja zijn deze dan niet in conflict met 

de huidige strengere regels? Had de betreffende vergunning nadat er een aantal jaren geen ge-

bruik van is gemaakt niet ingetrokken moeten worden? En dient dit nu alsnog niet te gebeuren 

waardoor een nieuwe aanvraag moet worden ingediend gebaseerd op de nieuwe regels? 

 

Omgevingsdialoog 
Het huidige bedrijf geeft nu al regelmatig stankoverlast. De verwachting is dat de uitbreiding 

met 2.000 varkens de stankoverlast in ieder geval niet minder zal worden.  



 

Het bedrijf ligt dicht bij woningen in de bebouwde kom in Lieshout. De gevoeligheid in deze 

tijd omtrent de uitbreiding van varkensbedrijven is groot. Zeker zo dicht bij de bebouwde kom. 

Onlangs heeft u een zogenaamde omgevingsdialoog gevoerd voor een mestbedrijf in Mariahout. 

Vraag 2 

Waarom heeft het college en/of de eigenaar op aandringen van de gemeente geen omgevingsdia-

loog gevoerd? Is het dan voor de toekomst van het bedrijf en de omwonenden niet belangrijk om 

alsnog een dergelijke dialoog te voeren? 

 

Subsidieregeling sanering varkenshouderij 
Varkenshouders in de concentratiegebieden Zuid en Oost (waar Laarbeek onder valt) conform 

de afbakening van de Meststoffenwet en die geuroverlast veroorzaken op woningen in een straal 

van 1.000 meter rond de varkenshouderij kunnen aanspraak maken op subsidie voor beëindi-

ging. 

Varkenshouderijlocaties die de hoogste geurscores hebben komen als eerste in aanmerking voor 

een subsidie uit de beschikbare 120 miljoen. Aanmelding voor deelname aan de regeling is van-

af 15 augustus 2019 tot en met 30 september 2019. 

Het beëindigen van een bedrijf is een ingrijpende beslissing. 

De gemeenten zijn in samenwerking met de provincie en ketenpartners verantwoordelijk voor 

het benaderen, begeleiden en ondersteunen van varkenshouders.  

Vraag 3 

Neemt de gemeente het initiatief om het gesprek aan te gaan met de ondernemer om tot beëindi-

ging van de bedrijfsvoering over te gaan nu er financiële mogelijkheden zijn om dit te realise-

ren? Zo nee, waarom niet? 

Is het college met ons eens dat beëindiging van een varkenshouderij zo dicht bij de bebouwde 

kom de gezondheidsbeleving in z’n algemeenheid en in het bijzonder van de omwonenden sterk 

verbetert?  

 

Wij vertrouwen op een spoedige beantwoording van onze vragen 
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